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TAYTAK, “BAŞKANLARIMIZHİZMET
ETMEYE BAŞLADILAR”

Taytak, “Yerel seçimler öncesi belediye
başkanlarımızın seçim meydanlarında
vatandaşlarımıza vermiş olduğu sözleri
yerine getirmek için yoğun bir çalışma
temposu içerisine girdik. Geçtiğimiz
dönem belediye başkanlarımızın bütün
talep ve isteklerinin birçoğunu yerine
getirdik. İnşallah bu dönemde de belediye
başkanlarımızın hayata geçireceğiz pro-
jelere destek vermeye devam edeceğiz.

Üretken belediyecilik anlayışı ile belediye
başkanlarımız parti rozetlerini bırakarak,
hizmetlerine başladılar. Bizlerde
Ankara’dan bölgemize gelebilecek olan
hizmetlerin ve yatırımların takipçisi
olmaya devam edeceğiz” diye konuştu.

KAHVECİ, “BAŞKANLARIMIZIN
HER ZAMAN YANINDAYIZ”

İl Başkanı Ahmet Kahveci, “31 Mart yerel
seçimler öncesi il genelinde

Sayın Vekilimiz ile birlikte yoğun bir
seçim dönemi geçirdik. İl genelinde sık-

madığımız el, çalmadığımız kapı bırak-
madık. Allaha şükürler olsun seçimlerde
de ilimizde önemli bir başarı elde ettik.
Geçtiğimiz dönemde Sayın Vekilimizin
büyük destekleri ile belediye başkan-
larımız kısa zamanda seçim vaatlerini
yerine getirdiler. Yine bu dönemde de
Sayın Vekilimizin destekleri ile belediye
başkanlarımızın her zaman yanında ola-
cağız. Ben buradan seçilen belediye
başkanlarımıza tekrar hayırlı olması diliy-
orum” dedi. >>HABERİ 8’DE

Milletvekili Taytak,
Afyon teşkilatını ağırladı

Başkan Köksal belediyenin
borcunu açıkladı

Belediye Başkanı Burcu Köksal,
Afyonkarahisar Belediyesi’nin
mali durumunu açıkladı. 3 Nisan
2024 Tarihi itibariyle
Afyonkarahisar Belediyesi’nin 1
Milyar 574 milyon 884 bin 596 TL
borcu olduğunu söyleyen Başkan
Burcu Köksal, mevcut borç tablo-
sunu Belediye binasına, şehrin
muhtelif yerlerine ve billboard-
lara ilan ettiklerini dile geitrdi.
>>HABERİ SAYFA 8’DE

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, MHP İl Başkanı Ahmet Kahveci
ve İl Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte MHP’li 17 Belediye Başkanlarını TBMM’de misafir etti.

Şampiyon okçulardan
Milli Eğitime ziyaret

Yeşilçiftlik Ortaokulu idareci, öğretmen ve şampiyon öğrenciler İl
Milli Eğitim Müdürlüğünü ziyaret ettiler. >>HABERİ SAYFA 7’DE

Afyonkarahisar önceki dönem Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek, Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın
belediye binasına astığı belediye borçlarının ardın-
dan sosyal medya üzerinden açıklamalarda bulun-
du.Mehmet Zeybek yapmış olduğu açıklamada şu
ifadelere yer verdi; “Belediyeden yapılan borç
açıklamasına istinaden açıklama gereği doğmuş-
tur. Kamuoyunu bu tür algı haberleri ile meşgul
etmek şehrimize birşey katmayacağı gibi zarar da
vermektedir. Kendilerine tavsiyemiz hizmet
bekleyen milletimize verdikleri sözleri yap-
malarıdır. Böcek olayında olduğu gibi buda algı-
dan ibarettir. Borç durumu açıklandığı gibi
belediyenin mal varlığını da açıklamaları daha şık
olur. >>HABERSAYFA 5’TE

Zeybek, “Bu tür algı haberleri
şehrimize birşey katmaz”

Şehidimizi sonsuzluğa uğurladık
Isparta’da görevi başında otomobilin çarpması sonucu şehit olan Polis
Memuru Yonuz Turan’ın memleketi olan Afyonkarahisar’ın Sandıklı
ilçesinde kılınan cenaze namazının ardından toprağa verildi. >>3’TE

AKÜ, tam akredite olan
3 üniversiteden biri

Kalite Kurulunun (YÖKAK) Kurumsal Akreditasyon
Programı (KAP) kapsamında Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) Kalite Koordinatörlüğü görev süresi boyunca emeği
geçen Prof. Dr. Ahmet Yıldız, Prof. Dr. Gökhan Demirtaş ve
Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Ali Avan’a AKÜ Rektörü Prof.
Dr. Mehmet Karakaş tarafından AKÜ Senatosu huzurunda
teşekkür belgeleri takdim edildi. >>HABERİ 2’DE

RSP, bilişim vadisine
teknik gezi düzenledi
Özel AOSB Rahmiye Sare Palalı Teknik Koleji öğrenciler-

ine özel teknik geziler düzenlemeye devam ediyor.

Özel AOSB Rahmiye Sare Palalı
Teknik Koleji Kocaeli Gebze de
bulunan Bilişim vadisine başarılı
öğrencilerini ücretsiz olarak
götürdü.Gezi hakkında bilgi veren
Müdür Yardımcısı Barış Aslantürk;
Endüstriyel Otomasyon Teknolojileri

Alan Şefi Tuğçe Nur Öztürk ve
öğretmenlerimiz ile birlikte tüm bu
bölümlerde okuyan AMP grubu
dereceye giren başarılı öğrencileri
Kocaeli Gebze Bilişim Vadisine
teknik gezi ile gezme fırsatı bulduk”
dedi. >>HABERİ 5’TE

Su ürünleri av yasakları
kontrolü sürüyor
Afyonkarahisar il geneli göl ve
göletlerde İl Tarım ve Orman
Müdürlüğünce su ürünleri av yasak-
ları kontrolü gerçekleştirildi. >>3’TE

Et ve et ürünleri
işletmeleri denetlendi
Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü ekipleri, et ve et ürün-
leri işletmelerine yönelik denetim

yaptı. >>HABERİ SAYFA 3’TE

Saman balyaları
ziyan oldu

HABERİ SAYFA 3’TE

Katil zanlısı
yakalandı

Afyonkarahisar'da çıkan
kavgada ağabeyini bıçak-

layarak öldüren kişi,
polis ekipleri tarafından

gözaltına alınarak
emniyete götürüldü.

>>HABERİ SAYFA 3’TE

Şampiyona
tamamlandı

HABERİ SAYFA 7’DE

Afyonlu sporculardan
büyük başarı

Masa Tenisi Gençlig Bölge
Finalleri turnuvası sona erdi.

Müsabakalarda Afyonkarahisarlı
iki sporcu şampiyon olarak tüm

kente gurur yaşattı.
>>HABERİ SAYFA 7’DE
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Vali Kübra Güran Yiğitbaşı gerçek-
leştirdiği ziyaretlerde Tarım ve Orman
konusunda Afyonkarahisar’a yapılacak
yatırımları Bakan İbrahim Yumaklı ile
görüştü. Ziyaretleri kapsamında Vali
Yiğitbaşı Sağlık Bakanlığı Bakan
Yardımcıları Huzeyfe Yılmaz ve Hüseyin
Kürşat Kırbıyık ile Afyonkarahisar’daki
sağlık yatırımları ve devam eden sağlık
turizmi çalışmaları ile ilgili görüşme
gerçekleştirdi. Yiğitbaşı ayrıca verilen
desteklerden dolayı kendilerine teşekkür
etti. >>İBRAHİM ARTIÇ

Vali Yiğitbaşı’ndan Ankara çıkartması
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Ankara’ya yapmış olduğu bir dizi ziyaretler kapsamında Tarım ve Orman Bakanı İbrahim

Yumaklı’yı ve Sağlık Bakanlığı Bakan Yardımcıları Huzeyfe Yılmaz ve Hüseyin Kürşat Kırbıyık’ı makamlarında ziyaret etti.

Karakaş, 1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü
nedeniyle yazılı bir mesaj yayımladı. Karakaş
mesajında ilk olarak 1856’da Avusturalya’da kut-
lanmaya başlanan 1 Mayıs Emek ve Dayanışma
Gününün, Türkiye’de ilk kez 1923’te resmi olarak
kutlanmaya başladığını belirterek ekonomiye
katkı sağlayan, sanayinin ve üretimin gelişmesi
için üstün gayret gösteren işçi ve emekçilerin
dayanışmasının simgesi olduğunu kaydetti.
Mesajında Türk milletinin çalışma yaşamında alın
terini ve emeği en yüce değerler arasında
gördüğünü hatırlatan Karakaş şunları belirtti: “1
Mayıs, emeğin, alın terinin, dayanışmanın, kay-
naşmanın ve kucaklaşmanın günüdür. Ülkemizin
gelişmesine ve kalkınmasına katkı sunan işçiler-
imiz aynı zamanda üretimin de en önemli
unsurlarıdır. Emeğin ve alın terinin kutsal
sayıldığı medeniyet kodlarına sahip olan bu

topraklarda, 1 Mayıs Emek ve
Dayanışma Günü daha fazla
önem arz etmektedir. İşçi ve
emekçilerimizin gösterdikleri
gayret ve çalışma mücadelesi
ile işçi ve işverenlerin birlikte
oluşturduğu karşılıklı özveri,
diyalog ve işbirliği sayesinde
ülkemiz, ekonomik ve sosyal
kalkınma alanında önemli
başarılara imza atmaktadır.
Bu duygu ve düşüncelerle,
emekleri ve alın terleriyle
ülkemizin ilerlemesinde ve
refah düzeyinin yük-
selmesinde önemli pay sahibi
olan işçi ve emekçilerimizin 1 Mayıs Emek ve
Dayanışma Gününü kutluyor, bu anlamlı günün

barış ve kardeşliğin egemen olduğu bir bayram
havasında kutlanmasını temenni ediyorum.”
>>İBRAHİM ARTIÇ

Rektör Karakaş, “1 Mayıs Emek
ve Dayanışma Günü kutlu olsun”
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, çalışma hay-
atının daha demokratik bir yapıya kavuşması için verilen mücadelelerin sonucunda

tüm dünyada 1 Mayısın emeğin ve emekçinin günü olarak kutlandığını bildirdi.

AKÜ’nün 2023 yılında Dünya sıralamasında
247. Türkiye sıralamasında ise 17. sırada yer
aldığını ifade eden Çevre Yönetim Komisyonu
Başkanı Prof. Dr. Emine Hesna Kandır,
AKÜ’nün Türkiye Üniversiteleri arasında
Ulaşım ve Atık yönetiminde de tam puan
alarak ilk sırada yer aldığını kaydetti. Afyon
Kocatepe Üniversitesi Çevre Dostu Ulaşım
Uygulamaları başlıklı sunum yapan Prof. Dr.
Emine Hesna Kandır, “Üniversitemizde bu
alandaki başarılarımızın gerekçelerini
anlatarak, diğer üniversiteler için de örnekler
sunulmuştur. Endonezya Üniversitesi
Greenmetric Düzenleme Komitesinden
Araştırma ve Geliştirmeden Sorumlu Başkan
Yardımcısı Dr. Nyoman Suwartha ve Veri,
Sistem ve Bilişim Teknoloji Uzman Üyesi Dr.
Ruki Harwahyu’nun da yer aldığı çalıştayda;
ülkemizdeki üniversitelerin sürdürülebilirlik
alanında dünya sıralamalarındaki
başarılarının artırılmasına yönelik ve üniver-
sitelerin sürdürülebilir kampüs uygulamaları-
na ilişkin farkındalığın artırılmasına dair pay-
laşımlar yapılmış, Greenmetric değerlendirme
kriterleri ve metodolojisi hakkında bilgi ver-
ilmiştir” dedi. >>HÜDAYİ ACAR

AAKKÜÜ,,  ““GGrreeeennmmeettrriicc
TTüürrkkiiyyee  UUlluussaall
ÇÇaallıışşttaayyıı””nnaa  kkaattııllddıı
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ)
Çevre Yönetim Komisyonu Başkanı

Prof. Dr. Emine Hesna Kandır ile
Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkanı

Ömer Gürcan Ege Üniversitesi ev
sahipliğinde düzenlenen reenmetric
Türkiye Ulusal Çalıştayı”na katıldı.

Teşekkür belgesi takdimi öncesinde açıklama
yapan AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş,
KAP sürecinin tamamlandığını ve AKÜ’nün
YÖKAK tarafından 5 yıllık tam akredite edildiğini
belirtti. Karakaş, “2023 yılı içerisinde KAP
sürecine dahil olan 30 üniversiteden 10 tanesine
akreditasyon verilmedi. Süreçleri olumsuz sonuç-
landı. Geriye kalan 20 üniversitenin 3’ü tam
akreditasyon aldı. 3 üniversiteden biriyiz. Diğer
17 üniversiteye de koşullu akreditasyon yani 2
yıllık akreditasyon verildi. Bu gerçekten önemli bir
başarı. Bizim ölçeğimizde tam akreditasyon alan
çok fazla üniversite olmadı. Etrafımızda Burdur
dışında tam akredite olan başka üniversite yok.
Süreci olumlu bir şekilde sonuçlandırdık. Bundan
dolayı başta yöneticilerimizi, senatomuzu,
akademik ve idari personelimizi kutluyorum,
tebrik ve teşekkür ediyorum” diye konuştu.

“ÜNİVERSİTEMİZ ADINA 
ÖNEMLİ BİR BAŞARI”

KAP sürecini anlatan Karakaş, şunları söyledi:
“KAP süreci 2017 yılında başladı ki 2023 yılında
olup bitmedi. Önce bir değerlendirme yapıldı. Bu
süreçte Kalite Koordinatörümüz Prof. Dr. Ahmet
Yıldız Hocamızdı. Yardımcısı Gökhan Hocaydı.
Onların çok ciddi emekleri oldu. Ben ve İsa
Hocamız Rektör Yardımcısıydık. O süreci tamam-
ladık. Geliştirmeye açık yönlerimiz vardı. Bunlara
dair çalışmaları devam ettirdik. 2021 yılındaki

değe r l end i rme
s o n r a s ı n d a
izleme sürecine
girdik. Kalite
Koordinatörümüz
G ö k h a n
H o c a m ı z d ı .
Sonraki süreçte
hazır olduğumuzu
hissettikten sonra
Şuayıp ve Murat
Hocalarımızın lid-
erliklerinde önem-
li çalışmalar
yapıldı. İzlemeler
sonucunda ortaya
konulan zayıf ve
geliştirmeye açık
yönler üzerinde
birtakım gelişmel-
er kaydettik. 2023
yılında Senato
olarak aldığımız
kararla müracaat
ettik. Bugün bu noktaya geldik. Gerçekten üniver-
sitemiz adına önemli bir başarı olarak görüyoruz.
Bu süreçte de Kalite Koordinatörümüz Doç. Dr.
Ali Avan Hocamızdı. Hocamızın ekibiyle birlikte
bu sürece çok katkıları oldu.” Konuşmanın ardın-

dan AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş
tarafından bir süre önce Kalite Koordinatörlüğü
görevi yapan Prof. Dr. Ahmet Yıldız ve Prof. Dr.
Gökhan Demirtaş ile mevcut Kalite Koordinatörü
Doç. Dr. Ali Avan’a teşekkür belgeleri takdim edil-
di. >>MEVLÜT TINAS

AKÜ, tam akredite olan
3 üniversiteden biri
Kalite Kurulunun (YÖKAK) Kurumsal Akreditasyon Programı (KAP) kapsamında Afyon Kocatepe

Üniversitesi (AKÜ) Kalite Koordinatörlüğü görev süresi boyunca emeği geçen Prof. Dr. Ahmet Yıldız,
Prof. Dr. Gökhan Demirtaş ve Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Ali Avan’a AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet

Karakaş tarafından AKÜ Senatosu huzurunda teşekkür belgeleri takdim edildi.
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Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

Olay, İhsaniye ilçesine bağlı Üçlerkayası köyünde
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, E.Ç., isimli
şahsın ağılından dumanlar çıktığını gören köy
sakinleri durumu itfaiyeye bildirerek yardım istedi.
İhbar üzerine bölgeye itfaiye ekipleri sevk edilirken,
olay yerine gelen ekipler hızlı bir şekilde alevlere

müdahale ederek söndürdü. Yaklaşık 3 saat süren
bir mücadele sonrası yangın kontrol altına alındı.
Ölen ya da yaralananın olmadığı yangında 200
saman balyası ile 50 kilogram yemin yanarak ziyan
olduğu kaydedilirken, yangının çıkış nedeninin
belirlenmesi için inceleme başlatıldı. >>İHA

Saman balyaları ziyan oldu
Afyonkarahisar’ın İhsaniye ilçesinde çıkan yangında 200 saman

balyası yanarken, olayda ölen ya da yaralanan olmadı.

Konuyla ilgili açıklamada bulunan İl Tarım ve
Orman Müdürü Özkan Parlak, “İl müdürlüğü
olarak 9 adet kontrol teknesi ve denetim ekip-
leriyle kontroller Jandarma destekli olarak
yürütülmektedir. İlimizde 22 adet göl, gölet dene-
timi ve perakende satış yerlerinin denetimi
gerçekleştirilip uygunsuz 200 mt uzatma ağına el

konulmuştur. İlimiz su ürünleri kontrol çalışmaları
program dahilinde rutin olarak devam etmektedir.
İlimiz su kaynaklarının balıklandırılması çalış-
maları kapsamında 2023 yılında Bakanlığımız
Kepez Su Ürünleri Biriminden gönderilen yaklaşık 1
milyon 53 sazan balığı yavrusu ilimiz su kaynakları-
na bırakılmıştır” dedi.>>MEVLÜT TINAS

Su ürünleri av yasakları kontrolü sürüyor
Afyonkarahisar il geneli göl ve göletlerde İl Tarım ve Orman

Müdürlüğünce su ürünleri av yasakları kontrolü gerçekleştirildi.

arkadaşı B.U'nun
görüştüğü iş yerine
geldi. G.B, burada
henüz bilinmeyen

nedenle ağabeyi
S.B'yle tartışmaya
başladı. Tartışmanın
kavgaya dönüşmesi
üzerine G.B, eline
geçirdiği bıçakla
ağabeyini vücud-
unun çeşitli yer-
lerinden yaraladı.
İhbar üzerine olay
yerine sağlık ve
polis ekipleri sevk
edildi. Ambulansla
A f y o n k a r a h i s a r
Devlet Hastanesine
kaldırılan S.B,
müdahaleye rağ-
men kurtarılamadı.
Polis ekipleri,
şüpheli G.B'yi
gözaltına aldı, suç
aleti bıçağa da el

konuldu. >>İHA

Ağabeyini bıçaklayarak 
öldüren zanlı yakalandı

Afyonkarahisar'da çıkan kavgada
ağabeyini bıçaklayarak öldüren kişi,

polis ekipleri tarafından gözaltına
alınarak emniyete götürüldü.

HAYATINI KAYBEDEN
AĞABEY S.B

İddiaya göre, G.B. (34)
Güvenevler Mahallesi
2096 Sokak'taki bir
rezidansın 12. katında-
ki ağabeyi S.B, (46) ile

Isparta-Eğirdir karayolunun 3. kilometresinde
meydana gelen kazada, Eğirdir Dağ Komando
Okulu’nda görevli askeri personel İlker A.
idaresindeki 17 UY 843 plakalı otomobil,
sürücüsünün direksiyon hakimiyetini kaybetmesi
sonucu yolda radar uygulaması hazırlığı yapan
Trafik Denetleme Müdürlüğünde görevli polis
memuru Yonuz Turan’a ve ardından 32 A 5953
plakalı trafik aracına çarpmıştı. Çarpışmanın şid-
deti ile polis aracı ve polis memuru şarampole
savruldu. Kazada yaralanan Turan, sürücü İlker
A. ve otomobilde yolcu olarak bulunan Ali K.,
Yunus Y. ve Murat E., Isparta Şehir Hastanesine
kaldırıldı. Turan, burada yapılan tüm müda-
halelere rağmen kurtarılamayarak şehit oldu.

ŞEHİT POLİSİN EMEKLİLİK HAZIRLIĞI 
YAPTIĞI ÖĞRENİLDİ

Şehit Polis Memuru Yonuz Turan’ın cenazesi,
Isparta İl Emniyet Müdürlüğünde düzenlenen
törenin ardından memleketi Afyonkarahisar’ın
Sandıklı ilçesine bağlı Alacami köyüne gönderildi.
Torun’un naşı önce baba evine helallik alınmak
için getirildi. Helallik esnasında şehidin eşi Aynur
Turan ve çocukları sinir krizleri geçirdi. Yakınları
tarafından Turan’ın aile üyeleri güçlükle sakin-
leştirildi. Helallik alınmasının ardından köy
mezarlığından oluşturulan alanda Turan için
cenaze namazı kılındı. Cenazeye Afyonkarahisar
Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Isparta

Valisi Aydın Baruş, milletvekilleri ve protokol
üyeleri katıldı. Cenaze namazının ardından Şehit
Turan, mesai arkadaşları ve cemaatin omuzların-
da köy mezarlığına götürülerek defnedildi.
Turan’ın evli ve 3 çocuk babası olduğu ve
emeklilik hazırlığı yaptığı öğrenilirken Turan ile bir
dönem mesai arkadaşlığı yapan emekli Polis
Memuru Adnan Güney, Torun’un ölümüne çok
üzüldüklerini, kendisinin çok iyi bir insan
olduğunu dile getirdi. >>İHA

Şehidimizi sonsuzluğa uğurladık 
Isparta’da görevi başında otomobilin çarpması sonucu şehit olan Polis
Memuru Yonuz Turan’ın memleketi olan Afyonkarahisar’ın Sandıklı

ilçesinde kılınan cenaze namazının ardından toprağa verildi

Haydarlı Entegre ve Dazkırı İlçe Devlet
Hastanelerini ziyaret eden Korkmaz has-
tanelerin farklı birimlerinde inceleme yaparak
mesaideki personelden ve idarecilerden çalış-
malar, kurumların fiziki durum ve şartları hakkın-

da bilgi aldı. Hastanelerin eksikleri ve problem-
leri konusunda personel ve kurum yetkilileri ile
fikir alışverişinde bulunan İl Sağlık Müdürü
Korkmaz'a, Destek Hizmetleri Başkanı Ahmet
Uyan eşlik etti. >>HÜDAYİ ACAR

Korkmaz Dazkırı ve Haydarlı'da incelemelerde bulundu
Afyonkarahisar İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Serhat Korkmaz,

saha ziyaretleri kapsamında Dazkırı ve Haydarlı’yı ziyaret etti. 
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Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Nazlı
Karakullukçu Çebi, her yıl Nisan ayının son haf-
tasında kutlanan “Aşı Haftası” nedeniyle aşının
önemi hakkında bilgilendirmede bulundu. Aşının
insanlık tarihini etkileyen çok önemli bir buluş
olduğunu söyleyen Uzm. Dr. Çebi, “Dünyada her
yıl aşı ile önlenebilir hastalıklardan 2-3 milyon

çocuk ölmektedir. Küresel aşılama ile bunun 1,5
milyonu önlenebilir. Aşılar çocuk felci, tetanoz,
difteri gibi ölümcül hastalıklara karşı çocuğunuzu
korumanın yanında, hastalıkların çocuktan
çocuğa yayılımını önleyerek büyük oranda
azaltılmasını veya ortadan kaldırılmasını sağlar”
diye konuştu. 

“ÖNCELİKLİ GÖREVİMİZ 
HASTALIKLARI ÖNLEMEK” 

Öncelikli görevlerinin hastalıkları önlemek
olduğunu belirten Uzm. Dr. Çebi, “Biz hekimlerin
öncelikli görevi, hastalıkları tedavi etmek değil,
hastalıkların önlenmesini sağlamaktır. Aşılar bu
amaca hizmet eden elimizdeki en önemli araçtır.
Ülkemizde aile sağlığı merkezlerinde 13
hastalığa karşı ücretsiz aşılama yapılmaktadır.
Her yıl bu sayede 14 bin. 296 çocuğun ölümü
engellenmektedir. Çocuklarımız ve ülkemizin
sağlıklı geleceği için çocuklarımızı aşılatmalıyız”
şeklinde konuştu. 

“DÜNYADA AŞILANMA 
ORANLARINDA DÜŞÜŞ VAR” 

Son yıllarda aşılamanın kanıtlanmış faydalarının
iyi bilinmesine rağmen çocukluk çağındaki aşılan-
ma oranlarında global bir düşüş yaşandığının
altını çizen Uzm. Dr. Çebi, "Avrupa‘da 2017 veri-
lerine göre kızamık vaka sayısının bir önceki yıla
göre yaklaşık 3 kat arttığı ve tanı alan vakaların
yüzde 87‘sinin aşılanmayı reddettiği tespit
edilmiştir. Yine Avrupa‘da boğmaca, tetanoz ve
difteri aşısı ile bağışıklama oranı yüzde 92‘ye,

Amerika‘da ise yüzde 91‘e kadar düşmüştür”
ifadelerini kullandı. 

“AŞI KARŞITLIĞINI ÖNLEMEK
SORUMLULUĞUMUZ OLMALI” 

Türkiye‘de de genel aşılanma oranlarında düşüş
yaşandığının belirlendiğini ifade eden Uzm. Dr.
Çebi, “Ülkemizde kızamık, kızamıkçık, kabaku-
lak, difteri, aselüler boğmaca, tetanoz, konjuge

pnömokok ve Hepatit B aşıları ile bağışıklama
oranları 2016 yılında yüzde 98 iken sonraki yılda
yüzde 96‘ya gerilemiştir. 
Bu yüzden Dünya Sağlık Örgütü’nün 2019 yılı için
belirlediği 10 küresel sorun içerisinde aşı reddine
de yer vermiştir. Bu bağlamda aşı karşıtlığını
önlemek toplumsal bir sorumluluk olmalıdır” açık-
lamasında bulundu. >>İHA

Aşılar ölümcül hastalıklara karşı koruma sağlar

DDüüzzeennllii  eeggzzeerrssiizz  yyaappmmaakk  cciillddiinn
yyaaşşllaannmmaassıınnıı  ggeecciikkttiirriiyyoorr      

Cildimiz; tükettiğimiz besinlerden, stres ve uyku durumumuza kadar her şeye tepki gösterir
Cildimiz; tükettiğimiz besinlerden, stres ve uyku durumu-
muza kadar her şeye tepki gösterir. Çoğumuzun isteği her
zaman sağlıklı ve parlak bir cilde sahip olmaktır. Uzm. Dr.
Ayşegül Alpay, “Cilt bakım ürünleri, canlı ve parlak bir cilde
ulaşmaya yardımcı olsa da cilt sağlığını korumanın en doğal
ve etkili yollarından biri düzenli egzersiz yapmaktır. Egzersiz
sırasında kan dolaşımının artmasıyla dokular beslenir,
toksinler temizlenir. Düzenli spor, cildin kolajen üretimini
artırır ve yaşlanmayı geciktirir” dedi.   

SPOR YAPARKEN KAN DOLAŞIMI 
ARTAR, DOKULAR BESLENİR 

Cildimiz, genel sağlığımızın bir yansımasıdır. Günlük yaşam-
da egzersize yarım saat ayırmak bile, genel sağlığımız için
olduğu kadar cilt sağlığımız için de çok faydalıdır. Parlak,
genç, sıkı ve lekesiz bir cildin yanı sıra sağlıklı saç ve tır-
naklara ulaşmada düzenli spor yapmanın büyük faydası
olduğunu söyleyen Uzm. Dr. Ayşegül Alpay,  şunları söyledi:
“Egzersizin cildimiz için en önemli faydalarından biri kan
dolaşımının artması ve hızlanmasıdır. Doğal olarak vücudu-
muzdaki tüm organlar gibi cildimize de daha fazla kan pom-
palanır, bu da dokuların daha iyi beslenmesi ve oksijenlen-
mesini sağlar. Biriken zararlı maddeler, yani toksinlerin
vücuttan uzaklaştırılmasına yardımcı olur. Düzenli egzersiz;
cildin canlı, parlak, genç ve diri görünmesinde, saç ve tır-
nakların daha canlı ve dayanıklı olmasında etkilidir”dedi. 

TERLEMEK, CİLTTEKİ 
YAĞI VE KİRİ TEMİZLER 

Egzersiz sırasında terlemenin doğal bir temizleyici görevi
görerek, gözeneklerdeki kiri ve yağı temizlemeye yardımcı
olduğunu ifade eden Uzm. Dr. Ayşegül Alpay, şu bilgileri
verdi: “Bu temizleme etkisi, cildin taze görünmesini sağla-
yarak sivilce riskini azaltabilir. Ancak egzersizden sonra cildi
düzgün bir şekilde temizlemek şarttır. Egzersiz; ciltte sebum
[yağ] üretimini arttıran, gözeneklerin tıkanması ve komedon
oluşumunu takiben sivilceleri arttıran ve cilt
kalitesini bozan testosteron ve kortizol gibi hor-
monların seviyelerinin düzenlenmesine
yardımcı olur. Cilt sağlığı ve sivilce oluşumun-
da etkili bir diğer hormon olan insülin hormo-
nunun düzeyinin azalmasında da etkilidir.
Böylece sivilce tedavisinin daha etkili olmasını
sağlar.” 

ENDORFİN SALINIMINI 
TETİKLER 

Stresin cilt üzerinde de önemli negatif etkileri
vardır. Yüksek stres seviyeleri sivilce, egzama,
sedef gibi cilt rahatsızlıklarını kötüleştirebilir.
Egzersiz, doğal ruh halini iyileştiren endorfin
salınımını tetiklediği için daha sağlıklı bir cilde
ulaşmaya yardımcı olabilir. 

DÜZENLİ SPOR, KOLAJEN ÜRETİMİNİ
ARTIRARAK YAŞLANMAYI GECİKTİRİR 

Kolajenin; cildin elastikiyeti ve sıkılığını koru-

mada çok önemli rol oynayan bir protein olduğunu söyleyen
Uzm. Dr. Ayşegül Alpay, “İlerleyen yaş, stres, kötü beslenme,
sigara gibi nedenlerle zamanla kolajen üretimi azalarak
kırışıklıkların ve ince çizgilerin oluşmasına yol açar. Düzenli
egzersiz, cilde ulaşan kan akımının artması, toksinlerin daha
iyi temizlenmesi, stres hormonlarının salgılanmasının azal-
ması gibi etkilerle  kolajen üretimini teşvik ederek cildinizin
daha genç görünümünü korumasına yardımcı olur.
Yaşlanma sürecini tamamen durdurmasa da kesinlikle
yavaşlatmaktadır” diye konuştu. >>İHA  

Gazlı içecekleri özellik-
le reflüsü olan kişilere
tavsiye etmediklerini
söyleyen Doç. Dr.
Mustafa Kaplan, “Bu
hastaların mide
kapağında gevşeklik
olduğu ve mide asidinin
yukarı doğru taştığını
düşünürsek, hastanın
dışarından ekstra gazlı
içecek tüketmesi duru-
munda reflü şikayetleri
artacaktır. Bunun yerine
hastaların bolca su

tüketmelerini tavsiye edebiliriz. Asitli içecekler midedeki gastrit durumunu
belirgin bir şekilde artırmaktadır. Biz hastalara endoskopi yaptığımız
zaman hastaların düzensiz beslenmesi bağlı olarak reflü, gastrit ve buna
bağlı ülser gibi durumların arttığını görmekteyiz. O nedenle bu hastaların
bu içecekleri kısıtlamalarını tavsiye ediyoruz. Biz hastalara mideleri ile
ilgili tavsiye verirken bunları da özellikle diyet kısmında belirtiyoruz”
ifadelerini kullandı. 

“ASİTLİ İÇECEK YERİNE SU İÇİN” 
Yaz aylarında vatandaşları gazlı içecek yerine su içmeyi öneren Kaplan;
"Sıcak havalarda hastaların sıvı ihtiyacı belirgin bir şekilde artmaktadır.
Bunu mutlaka dışarından karşılamaları gerekir. Bu hastaların asitli içe-
ceklerden ziyade asit içeriği olmayan su gibi sıvıları tüketmelerini tavsiye
ediyoruz. Sıcak havalarda besinlerin bozulması hızlandığı için bu kişiler
dışarından yemeklerde mide ve bağırsağı bozacak şeylere daha fazla
yatkınlık göstermektedir. Onun için mümkünse dışarıdan bozulma imkanı
olan şeyleri tüketmemelerini tavsiye ediyorum" şeklinde konuştu. >>İHA

Sıcak havalarda
mideye dikkat 
Gastroentoloji Uzmanı Mustafa Kaplan,
havaların ısınması ile soğuk olduğu için

tüketilen ve gazlı içeceklerin mide
rahatsızlıklarına iyi gelmediğini söyley-
erek, “Gazlı içecekleri özellikle reflüsü
bulunan hastalara önermiyoruz” dedi.  

Aşının insanlık için tarihi bir buluş olduğunu belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Nazlı Karakullukçu Çebi, “Aşı karşıtlığını
önlemek sorumluluğumuz olmalıdır. Aşılar çocuk felci, tetanoz, difteri gibi ölümcül hastalıklara karşı çocuğunuzu korumanın yanında,

hastalıkların çocuktan çocuğa yayılımını önleyerek büyük oranda azaltılmasını veya ortadan kaldırılmasını sağlar” dedi
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Mehmet Zeybek yapmış olduğu açıklamada şu
ifadelere yer verdi; “Belediyeden yapılan borç
açıklamasına istinaden açıklama gereği doğ-
muştur. Nisan ayı başında son borç durum bel-
gesini paylaşıyorum. Kamuoyunu bu tür algı
haberleri ile meşgul etmek şehrimize birşey kat-
mayacağı gibi zarar da vermektedir. Kendilerine
tavsiyemiz hizmet bekleyen milletimize verdik-
leri sözleri yapmalarıdır.  Böcek olayında olduğu
gibi buda algıdan ibarettir. Borç durumu açık-
landığı gibi belediyenin mal varlığını da açıkla-
maları daha şık olur. Güçlü mali yapısı olan
belediyemizin altından kalkamayacağı bir
durum yoktur. Kamuoyuna saygılarımla”
>>HÜDAYİ ACAR

Zeybek, “Bu tür algı haberleri 
şehrimize birşey katmaz”

Afyonkarahisar önceki dönem Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek, Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın

belediye binasına astığı belediye borçlarının ardından
sosyal medya üzerinden açıklamalarda bulundu.

Özel AOSB Rahmiye Sare
Palalı Teknik Koleji Kocaeli
Gebze de bulunan Bilişim
vadisine başarılı öğrencilerini
ücretsiz olarak götürdü.Gezi
hakkında bilgi veren Müdür
Yardımcısı Barış Aslantürk;
Endüstriyel Otomasyon
Teknolojileri Alan Şefi Tuğçe
Nur Öztürk, Elektrik-
Elektronik Teknolojileri Alan

Öğretmeni Kübra Erzurum,
Makine Teknolojileri Alan şefi
Öner Özkan, Motorlu Araçlar
Teknolojileri öğretmeni Yılmaz
Beypazar ile birlikte tüm bu
bölümlerde okuyan AMP
grubu dereceye giren başarılı
öğrencileri Kocaeli Gebze
Bilişim Vadisine teknik gezi ile
gezme fırsatı bulduk. Gezide
Bilişim Vadisi Kurumsal

İletişim Ekibi Muhammet
Yayman ve İlayda Özbay
Yenibayrak ile birlikte öğrenci-
lerimize çok değerli bilgiler
verildi. 2019 yılında faaliyete
başlayan Vadi, 2021 yılı
itibariyle de Türkiye'nin en
büyük teknoloji geliştirme böl-
gesi oldu. Bilişim Vadisi, Milli
Teknoloji Hamlesi'nin vizy-
onunu hayata geçirmek adına
Türkiye'nin ekonomik ve
teknolojik olarak tam bağımsı-
zlığını sağlayabilmek hede-
fiyle çalışmalarını sürdürmek-
tedir. Tüm öğrencilerimiz
başarılarının karşılığında
ücretsiz olarak gezerek ve
yerinde öğrenerek aklındaki
tüm sorulara cevap buldu.
Öğrencilerimiz için verimli olan
bu güzel teknik gezide bizi
güler yüzleri ile karşılayarak
emek veren, gezi boyunca
önderlik eden tüm Bilişim
Vadisi Kurumsal İletişim
Ekibine RSP ailesi olarak
gönülden teşekkür ederiz."
dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

RSP, bilişim vadisine
teknik gezi düzenledi
Özel AOSB Rahmiye Sare Palalı Teknik Koleji öğren-

cilerine özel teknik geziler düzenlemeye devam ediyor.

Sandıklı Kaymakamlığı himayesinde
yürütülen "Bir Oku-San..." projesi kapsamın-
da, İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından
düzenlenen "Sen Yeter Ki Oku - Kitabını Al
Gel" etkinliği, 15 Temmuz Demokrasi
Meydanı'nda büyük ilgi gördü. Sandıklı
Kaymakamı Önder Çengel, Belediye Başkanı
Adnan Öztaş, protokol üyeleri ve vatan-
daşların yoğun katılımıyla gerçekleşen etkin-
likte, kitap okuma alışkanlığının önemi vurgu-
landı ve okuma farkındalığı oluşturulmaya
çalışıldı. "Bir Oku-San..." projesi, Sandıklı'nın
okuma kültürüne katkıda bulunmaya devam
ediyor. >>MEHMET KASAL

‘Bir Oku-San...’ projesi, kitap 
okuma kültürüne katkı sağlıyor
Sandıklı Kaymakamlığı himayesinde yürütülen
"Bir Oku-San..." projesi kapsamında, "Sen Yeter
Ki Oku - Kitabını Al Gel" etkinliği düzenlendi.

Kamu hizmetlerinden yararlanan
vatandaşlarımızın memnuniyetinin
önemine vurgu yapan Kaymakam
Bilici: "Kurumlarımızın verdiği hizmet-
lerin mevzuata ve hukuka uygun,
pratik ve kolaylaştırıcı olması ana
hedefimiz. Bu hedef doğrultusunda
kurumlarımızın; yetki ve sorumluluk-
larında tam hakimiyet sağlayarak ve
toplumla bütünleşerek en kaliteli
hizmeti vatandaşlarımıza sağlaması
için gerekli özveriyi göstermeleri çok
önemli. Bu önem doğrultusunda yük-
sek hassasiyet ve gayret ile çalış-
malarımızı sürdürmeye devam ede-
ceğiz." dedi. >>İZZET IŞIK

Emirdağ’da ilçe idare şube
başkanları toplantısı yapıldı
Kaymakam Osman Bilici başkanlığında; ilçedeki kamu hizmetlerinin niteliği, bütün-

lüğü ve sürekliliği, yürütülen faaliyetlerin değerlendirilmesi ve kurumlar arası koordi-
nasyon konulu gündem maddelerini içeren 'İlçe İdare Şube Başkanları Toplantısı' ,

Emirdağ Kaymakamlığı Toplantı Salonu'nda gerçekleştirildi.

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü ekipleri gıda kontrol
görevlileri tarafından
Afyonkarahisar’da faaliyet gösteren
et  ve et ürünleri işletmelerine dene-
tim gerçekleştirdi. İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü tarafından denetimlerin
ve ürünü işleme üretim yerlerinde
rutin olarak gerçekleştirdiği dene-
timlere devam edeceği bildirildi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Et ve et ürünleri 
işletmeleri denetlendi
Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman

Müdürlüğü ekipleri, et ve et ürünleri
işletmelerine yönelik denetim yaptı.
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Ahmet YEŞİLAY

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee

kkaall,,  iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Sigara
hem 
öIdürür
hem 
süründürür

AFAD ve Devlet Su İşleri Genel Müdürlüğü’nün
işbirliğiyle sel ve taşkın risklerini azaltma yol-
unda kritik bir adım daha attıklarını belirten
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
“Devletimizin ilgili kurumlarının sel taşkın afeti
öncesi anı ve sonrasına müdahale noktasında
lojistik ve teknik kapasitesini bu vesileyle
güçlendiriyoruz. AFAD envanterinde bulunan

111 adet iş makinesinin Devlet Su İşleri’nin kul-
lanımına verilmesini kapsayan protokol, her 2
kurumumuzun etkinliğini artıracaktır. Bugün ilk
etapta 31 adet iş makinasının devir teslimini
gerçekleştiriyoruz. Bu iş makinelerinin da
hizmete girmesiyle birlikte Devlet Su
İşlerindeki ekskavatör sayısı 816’ya ulaşacak.
Yerli ve milli üretim olan ekskavatörlerimiz,
özellikle sel ve heyelan riski yüksek bölgeler-
imizde görev yapacak. Karadeniz bölgemizde-
ki 13 ilimizde risk azaltma faaliyetlerine süratle
başlıyoruz. Böylelikle öncelikle senelerce
yaşadığımız sel, taşkın ve heyelan afetlerinin
önüne geçmeyi hedefliyoruz. Derelerimizdeki
temizlik ve ıslah çalışmalarına hız vermek
suretiyle yoğun yağış dönemi başlamadan
gerekli tedbirleri hayata geçireceğiz. Her
zaman söylediğimiz gibi depremler, seller,
heyelanlar, yangınlar gibi tabiat olaylarının
önüne geçemeyiz fakat bunların yol açacağı
zararları en aza indirmek bizlerin elindedir.

Bizim inancımızda tedbir, tevekküle mâni
değildir. Hangi meselede olursa olsun göre-
vimiz önce her türlü önlemi bihakkın almak,
ardından da Rabbimizin takdirine teslim
olmaktır. Tedbirsiz tevekkül samimiyetin değil
cehaletin alametidir” ifadelerini kullandı. 

“ÖZELLİKLE YAĞIŞ MEVSİMİ
ÇALMADAN KAPIMIZI RİSKİ

EN YÜKSEK YERLERDEN
BAŞLAYARAK DEVLET OLARAK

ÜZERİMİZE DÜŞENİ YAPIYORUZ” 
Mevlana’nın ‘Akıl sonradan ah çekmek için

değil, düşünüp tedbir almak içindir’ sözünden
alıntıda bulunan Cumhurbaşkanı Erdoğan,
“Bugünkü imza töreniyle özellikle yağış mevsi-
mi çalmadan kapımızı riski en yüksek yerler-
den başlayarak devlet olarak üzerimize
düşeni yapıyoruz. Protokol sayesinde kullanı-
ma sunulan yeni iş makinelerimizin da
yardımıyla 2024 yılını daha sorunsuz sıkın-
tısız, inşallah can ve mal kaybı yaşamadan
atlatacağımıza inanıyorum. AFAD ve Devlet
Su İşlerine çalışmalarında şimdiden kolaylık-
lar diliyorum. 

“COĞRAFYA KADERDİR SÖZÜNÜN
NE DEMEK OLDUĞUNU BİZLER

ÇOK İYİ BİLİYORUZ” 
Türkiye’nin yalnızca jeopolitik açıdan değil,

coğrafi olarak da kritik bir bölgede bulunduğu-
na dikkati çeken Cumhurbaşkanı Erdoğan,
gerekli şartlara göre tedbirlerin alınmasını
gerektiğini vurguladı. Cumhurbaşkanı
Erdoğan, “Negatif ve pozitif anlamlarıyla

‘coğrafya kaderdir’ sözünün ne demek
olduğunu bizler çok iyi biliyoruz. Akdeniz
havzasında yer alan Türkiye, aynı coğrafyayı
paylaştığı diğer ülkelerle birlikte iklim krizinin
can yakıcı sonuçlarını en çok hisseden, bun-
dan en fazla mağdur olan devletlerin başında
geliyor. 2023 senesi ülkemizle birlikte tüm
dünyada en sıcak yıl olarak maalesef kayıtlara
geçti. İklim değişikliği, biyolojik çeşitlilik kaybı
ve kirlilik olarak adlandırılan üçlü gezegen krizi
karşısında en yoğun mücadeleyi veren ülkeler-
den biri olduk” şeklinde konuştu. 

“LAFA GELİNCE İŞÇİ HAKLARI 
KONUSUNDA MANGALDA KÜL

BIRAKMAYANLARIN BU İŞ
CİNAYETLERİNİN HİÇBİRİNDE

SESİ SOLUĞU ÇIKMADI” 
Türkiye’nin son yıllarda çeşitli doğal afetlerle,
salgınla ve savaşla karşı karşıya geldiğini
hatırlatan Cumhurbaşkanı Erdoğan, konuş-
masını şöyle sürdürdü: “Tedbirli olmak ile ted-

birsiz yakalanmak arasındaki devasa farkı bu
sınamaların tamamında bizzat tecrübe ettik.
Binlerce canımız, plansızlığa hazırlıksızlığa
kurban giderken vaktinde önlem alındığında
can ve mal kayıplarını nasıl azaltabileceğimizi
de yine bu hadiselerde bizzat görmüş olduk,
işte evvelki gün İstanbul'un göbeğindeki bir
parkta çok basit tedbirler alınmadığı için 5
yaşında bir evladımız göz göre göre hayatını
kaybetti. Bu acı olayın öncesinde Beşiktaş
Gayrettepe’deki gece kulübü yangınında 29
emekçi kardeşimizi, Antalya'daki teleferik faci-
asında bir vatandaşımızı ihmallere kurban
verdik. Lafa gelince işçi hakları konusunda
mangalda kül bırakmayanların bu iş cinayet-
lerinin hiçbirinde sesi soluğu çıkmadı. Hatta
Antalya’daki teleferik faciasının sorumlularını
ellerinden gelse neredeyse demokrasi kahra-
manı ilan edeceklerdi. 6 Şubat depremlerinde
aynı kesimlerin nasıl tavır aldıklarını hepimiz
gayet iyi hatırlıyoruz. AFAD başta olmak üzere
devletimizin kurumlarına karşı çok yoğun bir
linç kampanyası yürüttüler. Tamamı yalan ve
çarpıtma üzerinden resmi kurumlarımız, gönül-
lü kuruluşlarımız sağda canla başla çalışan
askerimiz, polisimiz, yardım ve kurtarma
görevlilerimiz fütursuzca eleştirildi. Vicdanları
yaralayan ithamların muhatabı oldu. Daha
sonra bu kirli kampanyayı sırf oy tercihlerinden
dolayı depremzedelerimizi hedef alacak,
onlara hakaretler savuracak kadar ileriye
götürdüler. Oysa toplam 14 milyon insanımızı
ve 11 ilimizdeki 7 bin mahalle ve köyü etkileyen
bu depremleri son bir asırda maruz kaldığımız
en ağır tabi affetti. Asrın felaketi olarak nitele-
nen depremlerde 680 bini konut, 170 bini iş
yeri olmak üzere toplam 850 bin bağımsız
bölüm kullanılamaz hale geldi. Depremin
şehirlerimize yol açtığı maddi hasarın toplamı
104 milyar doları geçti. Aramızdan ayrılan 53
binden fazla kardeşimizin acısı yüreklerimizle
hiç dinleyecek. Rabbim afetlerde kaybettiğimiz
tüm kardeşlerimize rahmet ve merhamet
eylesin diyorum.” 

“HER AY, 10-15 BİN KONUTUN 
TESLİMATINI YAPARAK YILSONUNA

200 BİN KONUTU TESLİMİ ETMEYİ 
HEDEFLİYORUZ” 

Covid-19 salgını ve bölgede artan savaşlarla
birlikte artan ekonomik zorlukların, 6 Şubat
depremi sonrası omuzlara binen yükün daha
da ağırlaştığını dile getiren Erdoğan, “Bu zor-
luklara rağmen asrın felaketinin üstesinden
asrın birlikteliğiyle geliyoruz ve geleceğiz.
Bugüne kadar 80 bine yakın konutu ve köy
evini hak sahiplerine teslim ettik. Her ay, 10-15
bin konutun teslimatını yaparak yılsonuna
kadar bu rakamı 200 bine ulaştırmayı hedefliy-
oruz. 6 Şubat depremleri ülkemiz açısından bir
kırılma noktası olmuştur. Deprem öncesinde
son 21 yılda afete hazırlık bakımından
attığımız her olumlu adımın faydasını çok net
bir şekilde gördük. Daha evvel afet yönetimi
farklı kurumların uhdesindeydi. Bu da özellikle
afet anında ciddi koordinasyon sorunu olarak
ortaya çıkıyordu. Söz konusu görevleri bir
araya toplayarak, 2009 senesinde Afet ve Acil
Durum Yönetim Başkanlığı’nı (AFAD) kurduk.
Devletimizin ilgili tüm kurumlarını afet öncesi
ve sonrası süreçlere dahil ederek koordinasy-
on ve iş birliğini güçlendirdik. Bugün vatan-
daşlarımız; AFAD’ı, UMKE’si, Kızılay’ı, polisi,
jandarması ve sosyal yardım uzmanlarıyla en
sıkıntı günlerinde devletini yanında buluyor.
DSİ’de özellikle orman yangını, sel ve taşkın-
larla mücadele noktasında vazgeçilmez roller
üstleniyor” açıklamasında bulundu. 

CCuummhhuurrbbaaşşkkaannıı  EErrddooğğaann::  ““LLaaffaa  ggeelliinnccee  iişşççii  hhaakkllaarrıı  kkoonnuussuunnddaa  mmaannggaallddaa
kküüll  bbıırraakkmmaayyaannllaarrıınn  bbuu  iişş  cciinnaayyeettlleerriinniinn  hhiiççbbiirriinnddee  sseessii  ssoolluuğğuu  ççııkkmmaaddıı””    

“BİZE ÖRNEK GÖSTERİLEN BATILI 
ÜLKELERİN AYLAR BOYUNCA 

YAPAMADIĞI İŞLERİ BİZİM KURUMLARIM
GÜNLER İÇİNDE TAMAMLAMAKTADIR”

Van, Elazığ, İzmir ve Maraş’ta meydana gelen deprem-
lerin yanı sıra Antalya’daki orman yangını ile Batı
Karadeniz ve Kumluca’da meydana gelen sel felaketinde
de devletin tüm kurumlarıyla seferber olduğunu kaydeden
Erdoğan, “Bize örnek gösterilen batılı ülkelerin aylar
boyunca yapamadığı işleri bizim kurumlarımız hamdolsun
günler içinde tamamlamaktadır” ifadelerini kullandı. >>İHA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AFAD Başkanlığında "AFAD -
DSİ Sel ve Taşkın Risk Azaltma Protokol Töreni”nde konuştu. 
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Gençlerin zekasını ve stratejik düşünme becer-
ilerini sınayacağı KYK Satranç Türkiye Şampiy-
onası, 29-1 Mayıs tarihleri arasında Çiğiltepe
Spor Salonu'nda 81 il ve Kıbrıs'tan gelen
satranç tutkunlarını bir araya getiriyor.
Turnuvanın açılış seremonisi Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu'nun katılımıyla
gerçekleşti. İl Müdürü Kasapoğlu yaptığı konuş-

masında şu açıklamalarda bulundu
“Gençlerimizin zeka oyunu olan satranca
göstermiş olduğu bu ilgiden ötürü gençlerimizle
gurur duyuyorum. Bunun yanı sıra
Cumhuriyetimizin kazanıldığı Afyonkarahisar'ın
tarihi ve kültürel mirasını gençlerimizle buluştu-
ruyoruz” ifadelerine yer verdi. >>İHA

KKYYKK  TTüürrkkiiyyee  SSaattrraannçç  ŞŞaammppiiyyoonnaassıı
Afyonkarahisar'da başladı
Kültür, spor ve sanatın buluşma noktası Afyonkarahisar, bir
kez daha heyecan verici bir turnuvaya ev sahipliği yapıyor.

27-28 Nisan 2024 tarihleri arasında Taşoluk,
Şuhut, Dazkırı, Akademik, Dinar, Erkmen, Afyon
Gençlik Merkezi, Karahisar Gençlik Merkezi ve
Aktif Yaşam spor kulüplerinden gelen 62 kız ve
37 erkek sporcu, kıyasıya mücadele ederek
izleyenleri nefes kesici anlara sürükledi. İl içi
faaliyet programında yer alan şampiyonaya,
Afyonkarahisar'ın farklı ilçelerinden ve merkez-
den gelen sporcular büyük ilgi gösterdi.
Toplamda 99 sporcunun ter döktüğü müs-
abakalarda, centilmenlik ve fair-play ruhu ön
planda tutuldu. Kızlar ve erkeklerde 10 sıklette
mücadelenin verildiği yarışmada sıralamaya
giren isimler madalya ile ödüllendirildi. Her sıklet
sınıfında dereceye giren sporculara madalyaları
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu ve Spor Hizmetleri Müdürü
Yılmaz Erşen tarafından takdim edildi.
>>MEVLÜT TINAS

Taekwondo şampiyonası tamamlandı
Afyonkarahisar, 23 Nisan Egemenlik Haftası coşkusunu

Taekwondo İl Şampiyonası'yla doruğa çıkardı.

Heyecan dolu maçlarda kazananlar belli oldu.
Kızlar kategorisinde Selanay Yılmaz finalde zorlu
rakibini yenerek galibiyete imza attı. Erkekler de
ise Mücahit Kaan Uygun, finalde heyecan dolu
maçın sonunda rakibini yenerek bölge şampiy-
onu oldu. Böylelikle göstermiş oldukları yüksek
performans sayesinde Afyonkarahisarlı sporcular
Ege bölgesini temsil etmeyi hak kazandı.
Sporcular antrenör İbrahim Akça'nın rehber-
liğinde Türkiye finallerinde yarışacaklar.

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, Türkiye Şampiyonasında
Afyonkarahisar’ı temsil edecek sporculara
başarılar diledi. Turnuvayla ilgili değerlendirmel-
erde bulunan Antrenör İbrahim Akça, sporcu-
larının başarılarından dolayı çok memnun
olduğunu ifade etti. Akça, sözlerine şunu ekledi:
"Sporcularımız turnuvada büyük bir mücadele
sergiledi. Bu mücadeleyi başarıyla taçlandırarak
bizlere büyük bir gurur yaşattı” dedi. >>İHA

TTeenniissttee  AAffyyoonnkkaarraahhiissaarrllıı  ssppoorrccuullaarrddaann  bbüüyyüükk  bbaaşşaarrıı
Aydın'da büyük bir heyecana sahne olan Ege Bölgesi Masa Tenisi Gençlig
Bölge Finalleri turnuvası sona erdi. 18 kız ve 23 erkek sporcunun katıldığı

müsabakalarda Afyonkarahisarlı iki sporcu şampiyon oldu.

Müsabakaların final karşılaşmasında
kıran kırana bir mücadele sergileyen iki
takım, izleyenleri heyecana sürükledi.
Sonunda Spor Lisesi, rakibini geride
bırakarak turnuvanın şampiyonu oldu.
Dereceye giren takımlara ödülleri,
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen tarafın-
dan takdim edildi. Ödül töreninin ardın-
dan konuşma yapan İl Müdürü
Kasapoğlu, gençlerin spora olan ilgileri-
ni ve katılımlarını memnuniyetle
karşıladıklarını belirterek, "Bu tür turnu-
valar sayesinde geleceğin milli sporcu-
larını keşfediyoruz. Sporun sadece
beden eğitimi değil, aynı zamanda disi-
plin ve fair-play gibi birçok değer
aşıladığını da biliyoruz. Bu nedenle tüm
gençlerimizi spora teşvik ediyoruz."
dedi. Kasapoğlu ayrıca,
Afyonkarahisar'ın spor altyapısının
geliştirilmesi için çalışmalarının devam
ettiğini ve bu alanda yeni yatırımlar
yapılacağını da sözlerine ekledi.
>>MEVLÜT TINAS

GGeennçç  kkıızzllaarr  kkrriikkeett
mmüüssaabbaakkaallaarrıı  ssoonnaa  eerrddii

Afyonkarahisa Atletizm Pisti'nde nefes kesici bir mücadeleyle sona eren
Okul Sporları Genç Kızlar Kriket Müsabakalarında Spor Lisesi, Atatürk
Anadolu Lisesi'ni geride bırakarak birincilik kupasını havaya kaldırdı.

28-30 Nisan tarihleri arasında Kütahya’da
yapılan “Okul Sporları Geleneksel Türk
Okçuluğu Grup Birinciliği” müsabakalarında
yıldız kız ve yıldız erkek kategorilerinde
Afyonkarahisar’ı temsil eden Yeşilçiftlik
Ortaokulu öğrenciler “Yıldız Kız” kategorisinde
takım olarak grup yarışmalarında birinci olurken,
“Yıldız Erkek” takımımız grup dördüncüsü oldu-

lar.  22-24 Mayıs tarihlerinde Mersin’de yapıla-
cak olan Okul Sporları Geleneksel Türk
Okçuluğu Türkiye Birinciliği yarışmalarında
Afyonkarahisar ve bölgeyi temsil edecek olan
okulumuz ayrıca öğrencisi Pınar Gevrek ile
yıldız kızlar kategorisinde ferdi olarak grup
dördüncüsü olma başarısını elde etiler.
>>İZZET IŞIK

Şampiyon okçulardan
Milli Eğitime ziyaret

Yeşilçiftlik Ortaokulu idareci, öğretmen ve şampiyon
öğrenciler İl Milli Eğitim Müdürlüğünü ziyaret ettiler.
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Belediye başkanları, seçim kampanyası boyunca
seçim bölgelerinde destek veren Milletvekili
Taytak’a teşekkür etti.
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar İl
Başkanı Ahmet Kahveci, İl Yönetim Kurulu
Üyeleri ve Belediye Başkanları, Milliyetçi Hareket
Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak’a teşekkür ziyaretinde bulundu. 31 Mart
yerel seçimlerinden sonra yeni seçilen belediye
başkanlarına hayırlı olsun temennisinde bulunan
Milletvekili Taytak, Türkiye genelinde Milliyetçi
Hareket Partisi olarak en çok belediye sayısına
sahip ilin yine Afyonkarahisar olduğunu ifade etti.
Milletvekili Taytak, “31 Mart yerel seçimleri önce-
si seçim kampanyası dönemi sürecinde 60 seçim
bölgesinde yoğun bir şekilde çalıştık. Tüm ilçeler-
imizi, beldelerimizi ve köylerimizi tek tek dolaştık
ve vatandaşlarımız ile bir araya geldik. Başarılı
bir seçim süreci geçirdik. Ben buradan il
başkanım başta olmak üzere il yönetim kurulu
üyelerime, ilçe ve belde başkanlarımıza, belediye
başkan adaylarımıza teşekkür ediyorum. Yerel
seçim sonuçlarına baktığımızda Afyonkarahisar
ilimizde önemli bir başarı elde ettik” dedi.

TAYTAK, “BAŞKANLARIMIZ PARTİ
ROZETLERİNİ ÇIKARARAK HİZMET

ETMEYE BAŞLADILAR”
Taytak, “Yerel seçimler öncesi belediye başkan-
larımızın seçim meydanlarında vatandaşlarımıza
vermiş olduğu sözleri yerine getirmek için yoğun
bir çalışma temposu içerisine girdik.  Geçtiğimiz
dönem belediye başkanlarımızın bütün talep ve

isteklerinin birçoğunu yerine getirdik. İnşallah bu
dönemde de belediye başkanlarımızın hayata
geçireceğiz projelere destek vermeye devam
edeceğiz. Üretken belediyecilik anlayışı ile
belediye başkanlarımız parti rozetlerini bırakarak,
ayırmadan ayrışmadan hizmetlerine başladılar.
Bizlerde Ankara’dan bölgemize gelebilecek olan
hizmetlerin ve yatırımların takipçisi olmaya

devam edeceğiz” diye konuştu. 
KAHVECİ, “VEKİLİMİZİN 

DESTEKLERİ İLE BAŞKANLARIMIZIN 
HER ZAMAN YANINDAYIZ”

İl Başkanı Ahmet Kahveci, “31 Mart yerel seçim-
ler öncesi il genelinde Sayın Vekilimiz ile birlikte
yoğun bir seçim dönemi geçirdik. İl genelinde
sıkmadığımız el, çalmadığımız kapı bırakmadık.

Allaha şükürler olsun seçimlerde
de ilimizde önemli bir başarı elde
ettik. Geçtiğimiz dönemde Sayın
Vekilimizin büyük destekleri ile
belediye başkanlarımız kısa
zamanda seçim vaatlerini yerine
getirdiler. Yine bu dönemde de
Sayın Vekilimizin destekleri ile
belediye başkanlarımızın her
zaman yanında olacağız. Ben
buradan seçilen belediye başkan-
larımıza tekrar hayırlı olması diliyo-
rum” dedi.  Belediyeler Sorumlu İl
Başkan Yardımcısı Doğan Şimşek
ise önümüzdeki dönem yapılacak
olan çalışmalar hakkında bilgiler
verdi. 
BAŞKANLARDAN MİLLETVEKİLİ 

TAYTAK’A TEŞEKKÜR
MHP’li Belediye Başkanları ise,
“Seçim kampanyası boyunca biz-
leri yalnız bizleri yalnız bırakmayan
baştan Sayın Vekilimiz Mehmet
Taytak bey ve İl Başkanımız Ahmet
Kahveci bey başta olmak üzere

tüm ilçe başkanlarımıza teşekkür ediyoruz”
dediler. Yapılan toplantı sonunda öğle yemeğinin
ardından Milletvekili Mehmet Taytak ve
beraberindeki heyet Türkiye Büyük Millet
Meclisi’ni gezdiler. Belediye başkanları
Milletvekili Mehmet Taytak’a misafirperverliğin-
den dolayı teşekkür ettiler. >>HÜDAYİ ACAR

Taytak, “En çok belediyeye sahip il yine Afyon”
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, MHP İl Başkanı Ahmet Kahveci ve

İl Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte MHP’li 17 Belediye Başkanlarını TBMM’de misafir etti.

Seçim öncesi halkımıza şeffaf bir yönetim anlayışı sergileye-
ceklerine yönelik verdiği sözü hatırlatan Başkan Burcu Köksal,
kredi borçları, kurum borçları, mal- hizmet ve yapım işlerinden
kaynaklanan borçlar, icra borçları, YÜNTAŞ ve AFBELSAN şir-
ketlerinin borçları, Belediyemiz aleyhine açılan davaların mik-
tarları, devam eden işlerle ilgili kalan taahhüt tutarlarına kadar
mali durumu detaylarıyla halkımızın bilgisine sundu.  Yönetimi
teslim aldığı gün itibariyle mevcut borç tablosunu kamuoyu ile
paylaşan Başkan Burcu Köksal,  Afyonkarahisarlıların güveni
ve sabrı ile her türlü zorluğu aşacaklarını kaydetti.

“BİZ BU YÜKSEK BORCU HALLEDER,
BÜTÜN VATANDAŞLARIMIZA DA
EN İYİ ŞEKİLDE HİZMET EDERİZ”

Başkan Köksal “Belediyemizin mali durumunu mazbatayı
aldığımız tarihten itibaren bağımsız denetçi tarafından tespit
edilmesini istedik. Mevcut borç tablomuzu, gerek binamızın
dışına gerek billboardlara gerekse şehrimiz muhtelif bölgeler-
ine asarak şehrimize ilan ediyoruz. Sizlerin bizlere olan güveni

ve sabrı ile her türlü zorluğu aşacağımızı biliyoruz. Söz
verdiğimiz giderlerimizi ve borçlarımızı azaltacak, fakirleşen
değil, zenginleşen bir Afyonkarahisar inşa etmek için gecemizi
gündüzümüze katacağız. Afyonkarahisar’ımızı daha yaşanır
kılmak için gerekli yatırımların yapılmasına teşvik edeceğiz.
Yemiş içmiş faturaların ödenmesini bize bırakmışlar. Biz bu
yüksek borcu halleder, bütün vatandaşlarımıza da en iyi şek-
ilde hizmet ederiz. Tekrar ve tekrar söylüyorum. Belediye’nin
gelirlerini üç beş kişiye veya Suriyelilere değil, bütün
Afyonkarahisarlı hemşehrilerime hizmet için harcayacağım.
Bundan sonra bir kişinin, bir gurubun bir zümrenin menfaati
değil, Belediyemizin, Afyonkarahisarımızın menfaatleri esas
alınacaktır. Bugüne kadar olduğu gibi bundan sonra da har-
cadığımız her kuruşun hesabını vererek, şeffaf bir yönetim
sergileyeceğiz. Her şey daha güzel daha yaşanılabilir bir
Afyonkarahisar’ı hak ettiği noktaya getirmek için. İnancınız,
güveniniz ve desteğiniz için bütün hemşehrilerime sonsuz
teşekkürler ediyorum” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Başkan Köksal belediyenin
borcunu açıkladı

Belediye Başkanı Burcu Köksal, Afyonkarahisar Belediyesi’nin mali durumunu açık-
ladı. 3 Nisan 2024 Tarihi itibariyle Afyonkarahisar Belediyesi’nin 1 Milyar 574 milyon
884 bin 596 TL borcu olduğunu söyleyen Başkan Burcu Köksal, mevcut borç tablosunu

Belediye binasına, şehrin muhtelif yerlerine ve billboardlara ilan ettiklerini söyledi

Seçim öncesi bir konuşma gerçek-
leştiren Kaymakam Bilici, sosyal
yardımların gerçek ihtiyaç sahipler-
ine ulaştırılmasında köprü vazifesi
gören muhtarlarımıza önemli görev-
lerin düştüğünü ve sosyal devlet
ilkesi gereği her zaman vatan-
daşlarımızın yanında olunduğunu
ve olunacağını ifade etti. Yapılan

seçimde Emirdağ Sosyal
Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı
Mütevelli Heyeti üyeliğine köy
muhtarları temsilcisi olarak Toklucak
Köyü Muhtarı İzzet Azban seçildi.
Seçim sonucunun hayırlara vesile
olması temennisinde bulunan
Kaymakam Bilici, tüm muhtarlara
başarılar diledi. >>MEVLÜT TINAS

Emirdağ SYDV ’de muhtar
üye seçimi gerçekleştirildi

Emirdağ Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma 
Vakfı Mütevelli Heyetinde görev yapacak 'Köy

Muhtarları Temsilcisi' seçimi Emirdağ Kaymakamı
Osman Bilici başkanlığında gerçekleştirildi

Denetimler kapsamında ürünlerin
son tüketim tarihleri, hijyen standart-
ları, muhafaza koşulları ve stokçu-
luk gibi konular titizlikle incelendi.
Bolvadin'deki marketlerin bu dene-
timlerden geçirilmesiyle, ilçe
genelindeki perakende gıda sek-
törünün standartlara uygunluğunun
sağlanması ve vatandaşların sağlık-
lı ürünler satın almasının teşvik
edilmesi amaçlanıyor. Yapılan dene-
timlerle ilgili olarak açıklama yapan
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş
Aynacı, "Vatandaşlarımızın sağlığını

korumak, ürünlerin doğru fiyat-
landırılması ve güvenli gıda tüketi-
mini sağlamak bizim öncelikli görev-
lerimizden biridir. Bu doğrultuda,
zabıta ekiplerimiz ilgili kurumlarla
koordineli bir şekilde bu çalış-
malarını sürdürüyor. İşletmeler ve
marketler belirli aralıklar denetleniy-
or. Bolvadin halkının sağlıklı,
huzurlu ve güvenilir bir şekilde
alışverişlerini yapabilmeleri için
belediye olarak denetimlerimizi sıkı
bir şekilde sürdüreceğiz" dedi.
>>MEHMET KASAL

Bolvadin Belediyesi Zabıta 
ekipleri, marketleri denetledi
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı’nın talimatları ile belediye

Zabıta Müdürlüğü ekipleri, İlçe Tarım Müdürlüğü ile işbirliği yaparak
ilçedeki marketlerde kapsamlı bir denetim gerçekleştirdi.


